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  - Zadovoljna sam javnim prevozom, posebno autobuskom linijom broj 14, koja ide kroz skoro
celi grad, što je odlično. Često ima autobusa, pa se uvek može utempirati vreme i stići kada
treba, što mi je posebno drago. Karte se mogu kupiti na dosta mesta, tako da i to nije nikakav
problem, zaista se mislilo na sve.  
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